南京天文光学技术研究所因公出访事前公示表
公示日期：2017年8月28日- 9月1日
	出访团组成员基本信息：

	姓名
	部门
	职务

	李晓燕
	南极天文技术中心
	副研究员

	出访国家或地区
	西班牙
	顺访国家或地区
	无

	出访任务
	参加第五届自动天文台研讨会

	经费来源 
	■研究所
	项目名称：南极天文望远镜控制系统的自主实时性能评估方法的研究

	
	
	课题编号：B126

	
	□其他资助单位:               无

	
	□国外资助单位:               无

	
	

	经费预算（元）
	国际旅费
	住宿费
	伙食费
	公杂费
	城市间交通
	其他    （会议注册费、签证费和必须的保险费用等）

	
	12400
	3800
	3350
	2100
	500
	1000

	
	合计: 23150

	拟离境日期
	2017年10月15日
	拟入境日期
	2017年10月22日

	计划行程路线
	南京-北京-马德里-马扎冈(韦尔瓦)-马德里-北京-南京

	日程安排：
2017年10月14日，南京-北京
2017年10月15日，北京飞往马德里，马德里乘车前往马扎冈（韦尔瓦）。
2017年10月16日-20日，参加第五届自动天文台研讨会
2017年10月21日，从马扎冈（韦尔瓦）乘车前往马德里，马德里飞往北京，预计22日入境。
2017年10月22日，北京-南京

	邀请单位介绍：
会议主办方IAA_CSIC（Institute of Astrophysics of Andalusia)，即安达鲁西亚天体物理研究院，1975年7月成立，是西班牙政府高级科学研究委员会资助的研究机构。致力于天文物理研究领域、地面及空间望远镜设备研究等。
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Granada, 3 Aug 2017

To whom it might concern:

Alberto J. CASTRO-TIRADO, staff scientist (“profesor de investigacion™) at
Instituto de Astrofisica de Andalucia (IAA-CSIC) in Granada (Espaiia), confirms
that Xiaoyan LI, (passport number PE1161107) affiliated to Nanjing Institute of
Astronomical Optics Technology, Chinese Academy of Sciences, has registered to
participate in the International Conference entitled: “Fifth Workshop on Robotic
Autonomous Observatories” in the nearly location of Mazagon (Huelva province,
Spain) on 16-20 October 2017. We confirm the invitation for him in order to visit us
and attend to this event so he could get the corresponding visa for the period 12-24
Oct 2017 to secure his participation. The conference is hosted by the Instituto de
Astrofisica de Andalucia (IAA-CSIC) and Universities of Malaga and Huelva.
Additional information regarding the Conference can be found at astrorob.iaa.es.

Sincerely yours,

Prof. Dr. Alberto J. CASTRO-TIRADO
Dpto. de Fisica Estelar, [AA-CSIC
Chair of the Scientific Organizing Committee




